
El Rugbi Club Alt Empord� espera tornar aviat a la mel�

competitiva

Els efectes de la pand�mia han frenat els equips dels Gripaus i les Valkiries

d'Empuriabrava

Una mel� en el camp d'Empuriabrava abans de la

pand�mia.

Si hi ha un espor t colálectiu de contacte constant, aquest �s el

rugbi. Per aquest sol fet, ha estat un dels que ha patit m�s els

efectes de la pand�mia i les seves restriccions. Les persones que

el practiquen han estat les primeres de variar els seus h�bits

espor tius, amb evident prud�ncia, i esperen Çque tot plegat s'acabi

d'una vegada, per a poder-nos trobar com cal, com fem en el rugbi,

amb empenta i molta espor tivitatÈ. Qui aix� parla �s un veter�

d'aquest espor t,Josep Maria Compte, president del Rugbi Club Alt

Empord�.

L'entitat es va fundar el 2014 i va comen�ar a entrenar i competir a les instalálacions municipals de Navata f ins

que, el 2018, van canviar d'empla�ament per aterrar en els camps del costat de l'aer�drom d'Empuriabrava.

ÇVenir aqu� va ser un encer t, tenim una gran entesa amb l'Ajuntament de Castell� d'Emp�ries. Des d'un primer

moment, es va veure que podr�em progressar i anar creixent com a clubÈ, explica.

I va ser aix�. A l'equip mascul� dels Gripaus, s'hi va afegir un grup de noies que, amb el nom de les Valquiries, van

comen�ar a defensar els colors del Rugbi Club. ÇAn�vem b� f ins que va arribar la pand�mia Ðafegeix CompteÐ i,

com ha passat en altres espor ts, ens ho va espatllar totÈ. Poc abans d'aquest mal pas, el club havia arribat a

celebrar una festa plet�rica del rugbi empordan�s, el juliol del 2019, i tot feia pensar que aquest espor t guanyaria

terreny amb poc temps.

ÇAra ens hem de conformar amb alguns entrenamentsquan podem. Hem de mirar de reprendre el vol, per� el

retorn al conf inament comarcal ens frena de nou, hem de ser prudents i esperar que passi tot. Un parell de

companys de Castell� volien tirar endavant un casal al mes de juny, per� ja veurem...È, diu Josep Maria Compte.

Ell va ser jugador i un dels impulsors del RAF f iguerenc, el club que va jugar a l'antic Estadi de les Pedreres Ðara

Alber t Gur tÐ, als anys vuitanta. D'aquell temps recorda que Çja aleshores ens van oferir la possibilitat de venir a

jugar a Empuriabrava i ho haur�em d'haver acceptat, perqu� segurament les coses ens haurien anat millor i el

rugbi empordan�s tindria m�s for�aÈ.
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